
Dinsdag 13 maart 1917 – ochtendeditie 

Vlaamse bladen melden, dat de Raad van Vlaanderen zich van meet 
af aan ook met de wegvoering van arbeiders heeft bezig gehouden. 
De afgevaardigden daarvan naar Berlijn hebben de zaak er bij de 
bevoegde overheid ter sprake gebracht, nadat ze de gouverneur-
generaal te Brussel dienaangaande voorstellen hadden gedaan. Te 
Berlijn antwoordde men hen, hun wensen grondig te zullen 
onderzoeken en daarmee rekening te zullen houden, voor zover de 
toerstand het veroorlooft. 

 

Dinsdag 13 maart 1917 – avondeditie 

De deportaties in België. 

Uit Zürich wordt aan de Corriere d’Italia gemeld, dat, volgens een 
bericht uit Berlijn, de Duitse regering de deportaties in België 
geschorst heeft tengevolge van de tussenkomst van de Paus. Van de 
66.000 weggevoerde Belgen zouden er reeds 13.000 teruggekeerd 
zijn. 

Omtrent de werkzaamheid van de Raad van Vlaanderen kan het 
Vlaamsche Nieuws het volgende mededelen: 

De “Raad van Vlaanderen” heeft zich sedert het begin van zijn 
werkzaamheden vooral ook met de kwestie van het wegvoeren der 
werklozen bezig gehouden. Van de best ingelichte zijde wordt ons 
medegedeeld dat de afvaardiging van de “Raad van Vlaanderen” de 
zaak op de bevoegde plaats bij het rijksbestuur ter sprake heeft 
gebracht, nadat zij reeds vroeger bij de heer gouverneur-generaal 
desaangaande voorstellen had laten doen. Aan de afvaardiging werd 
de verklaring gegeven, dat zij zeker mocht zijn van een welwillend 



onderzoek van de kwestie, en dat met haar wensen zou rekening 
gehouden worden voor zover de omstandigheden het enigszins 
toelaten. 

 


